

Cardholders Announcement

Reference to The Central Bank of Iraq circular number (23/296), kindly note that we have amended the cards parameters and the cash transactions fees to be as per the below:

- Maximum cash withdrawal per transaction is “\$750 or IQD 750,000”
- Maximum cash withdrawal daily limit is “\$2,000 or IQD 2,000,000”
- Cash withdrawal from any ATM inside Iraq (Non-Byblos Bank ATMs - connected to the National Switch), a flat fee (cash transaction fee) of “\$2 or IQD 2,000” per transaction will be posted.

Kindly note that above amendments will be applied only inside Iraq and the point of sale (POS) parameters of your cards (inside and outside Iraq) will not be affected.

إعلان لأصحاب البطاقات المصرفية

بالإشارة إلى تعميم البنك المركزي العراقي بالرقم (٢٩٦/٢٣)، يرجى اخذ العلم باننا قمنا بتعديل الحد الأقصى لسقف السحوبات على البطاقات المصرفية ورسوم السحوبات النقدية على اجهزة الصراف الالي على الشكل التالي:

* الحد الأقصى للسحب النقدي لكل عملية هو "٧٥٠ دولار امريكي أو ٧٥٠,٠٠٠ دينار عراقي"

* الحد الأقصى للسحب النقدي اليومي هو "٢٠٠٠ دولار امريكي أو ٢,٠٠٠,٠٠٠ دينار عراقي".

* السحب النقدي من أي جهاز صراف آلي داخل العراق (غير الأجهزة التابعة لبنك بيبيلوس العراق والمرتبط بالمقسم الوطني)، رسم ثابت (رسم معاملات نقدية) بقيمة "٢ دولار أو ٢٠٠٠ دينار عراقي" لكل معاملة.

تجدد الإشارة إلى أن التعديلات المذكورة أعلاه لا تطبق خارج العراق وان سقف البطاقة المستعملة على نقاط البيع لن يتأثر بهذه التعديلات (داخل وخارج العراق)